
SUPREME COURT OF CANADA

PRESS RELEASE

OTTAWA, September 9, 2003 – In a private ceremony held in the Chambers of the Chief Justice
of Canada,  Mr. Justice Morris Fish was sworn in today as a judge of the Supreme Court of
Canada.  Mr. Justice Fish will be sitting with the Court for the new Fall session, which begins on
Monday, October 6, 2003.  An official ceremony welcoming Justice Fish to his new duties will
be held on Wednesday,  October 15, 2003, at 10:30 a.m., in the main courtroom of the Supreme
Court of Canada. 

Ref.: Daniel Jutras, Executive Legal Officer, (613) 996-9296
Andres Garin, Legal Officer, (613) 996-6289

* * *

COUR SUPRÊME DU CANADA

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

OTTAWA, le 9 septembre 2003 – Monsieur le juge Morris Fish a prêté serment à titre de juge
puisné à la Cour suprême du Canada, au cours d’une cérémonie privée qui a eu lieu aujourd’hui
dans le cabinet de la Juge en chef Beverley McLachlin.  Monsieur le juge Fish siègera avec ses
collègues de la Cour dès l’ouverture de la session d’automne, prévue pour le lundi 6 octobre
2003.  Une cérémonie officielle marquant l’accession du juge Fish à la Cour suprême aura lieu le
mercredi 15 octobre 2003, à 10h30, dans la salle d’audience principale de la Cour suprême du
Canada.

Réf. : Monsieur Daniel Jutras, Adjoint exécutif juridique, (613) 996-9296
Monsieur Andres Garin, Agent juridique, (613) 996-6289


